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w imieniu mieszkaric6w zaw#la zwracam sig z prosb4 o budowg chodnika wzdlw uliey
cysterskiej w celu poprawy bezpieazefrstwa pieszy ch, zl<t6rych spor4 czgststanowi4 dzieci.
Do interpelacji dol4czam podpi sanq przez kilkadziesi4t os6b petycjg, kt6ra wyraznie uzasadnia
potrzebg realizacji ww. inwesfvcj i.
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